
Elevrådsmøde januar 2025 

1. Til stede 

• Lærer Karina 

• 4.a: Emma og Mikkel 

• 5.a: Silje 

• 6.a: Mathias og Clara Sofie 

• 7.x: Oscar og Alberte 

• 7.y: Iben og Frederik 

• 8.x: Elias Bom og Anemone 

• 8.y: Mahmood og Marie Johanne 

• 9.x: Ida og Mille 

• 9.y: Liva og Julia 

2. Nyt fra skolebestyrelsen 

Intet nyt 

3. Nyt fra Ungebyråd 

 

Nyt fra udvalget 

• Drøftelse af fremtidens skole med fokus på gode pauser, online undervisning, 
længere lektioner og trivsel. 

• Omorganisering: SSP og ungdomsskolen flyttes til Kultur og Fritid. Jeppe 
uddyber yderligere under næste punkt. 

  

Flytning af ungebyråd til Kultur og Fritid under ungdomsskolen 

• Ungdomsskolen arbejder med at skabe fællesskaber på tværs af kommunen, 
og Jeppe glæder sig derfor meget til at blive en del af ungebyrådet 

  

Folkemøde mod ensomhed 

• Elias og Anemone skal deltage i en paneldebat sammen med bl.a. skoleleder 
Jesper B Madsen, hvor der skal drøftes bl.a. sociale medier og hvilke styrker og 
udfordringer de kan have ift. ensomhed. 

• SoMe: Fordele og ulemper ved sociale medier blev diskuteret. Fordele 
inkluderer muligheden for at møde andre via medier som Discord, mens 
ulemperne omfatter risikoen for ensomhed og online-afhængighed. 
  

Sidste skoledag 

• Ønske om, at Kerteminde Kommune arrangerer en sjov og festlig sidste 
skoledag for 9. klasserne for at undgå, at de tager til Munke Mose. Mulige idéer 
inkluderer pop-up tivoli på Nordstranden og "ministudenterkørsel" på 
Hindsholm. Drøftelse i de enkelte elevråd forud for næste møde. 

o Fri bar 



o Limousinekørsel 
  

Eventuelt 

• Mobning og hverdagsracisme ønskes som dagsordenspunkt til kommende 
møde. Drøftelse i de enkelte elevråd forud for næste møde. 

o Udspringer fra en skole i kommunen 
o “Hyggemobning” – der er nogle der bliver kaldt grimme ord for sjov 
o Det er vigtigt at kunne sige fra 
o Nogle synes selv det er sjov – og er racistisk overfor sig selv 

 

4. Nyt fra klasserne 

 

Der er nogle 4. klasser der er blevet smidt ud af deres toilet af nogle 7. klassespiger. 

Elevrådsrepræsentanterne fra klassen snakker med de 2 piger fra 7. klasse. 

 

5. klasse ønsker varmt vand i hanerne 

Der er huller i asfaltbanen på mellemtrinnet der ønskes repareret. 

Der ønskes bænke ved busstoppested. 

 

Det er ubehageligt med glasdør til toiletterne på udskolingen - kan der evt. sættes film på, 

så man ikke kan kigge igennem? 

 

Udluftningen i 9.y trækker rigtig meget – det bliver ret koldt, når man sidder under den. 

 

Udsmykning på toiletterne ønskes. 

Samt evt. boks til bind 

 

5. Trivselsmøde alkohol og nikotin  

Planlægningsgruppen er i gang 😊  

 

6. Evt. 

 

Elevrådsdag udsat 

 

 


